
Zápis z 6. schůze výboru „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  
konané dne 7. 11. 2024 

 
Místo konání: Restaurace eMBe pivovar, MB  
 
Účastníci:  
Šárka Zelenková, Jana Studničná, Renata Židlická, Radek Jecelín, Stanislav Hackl 
Omluven: X  
 
Informace od vedení školy 
x 
 
Nové žádosti o finanční příspěvek od žáků a učitelů:  
 
Zlata Sládková – turnaj v basketbalu – zmatek v dokladech – dořeší SH 
Hana Vajdová – turnaj v piškvorkách – schváleno, vyřízeno. 
Radek Kotlaba – workshop - schváleno, vyřízeno. 
Jakub Matějů - Youth4impact (dříve Edison) – schváleno, vyplaceno. 
Michaela Šuráňová – knihy – v běhu. 
Radomír Holan – odměny pro 3 žáky – v běhu. 
 
Aktuality: 
 
1. Pozvánka na shromáždění Sdružení rodičů a příznivců G8MB (zajistí SH) 

a. Umístit na web školy. 
b. Poslat do Bakalářů (přes p. Holana). 
c. Poslat mail zástupcům tříd. 

 
2. Představit nás v 1. ročnících – Š. Z., předtím poslat mail třídním uč. 
 
Ekonomika: 
1. Potřebujeme 2 výpisy z ČSOB (8 – 9/2024) + ukončení smlouvy – zajistí SH. 
2. Inventura – soupis dodělá Renata, zjistit taburety a křesla v klubovně (SH). 
3. Předání účetnictví od předch. vedení – Renata připraví protokol (stav v bance, stav hotovosti na 

pokladnách a inventuru majetku) a přednese ho jako informaci na shromáždění 20/11/2024. 
4. Hotovostní pokladna bude ve škole zrušena. 
5. P. Pelikán – čestné prohlášení 200 Kč (bude dořešeno) 
6. Výbor schválil přidání složek v Gmailu a Gdisku pro účetnictví. 
7. Výbor schválil zřízení spořícího účtu ve FIO bance. (zařídí RŽ). 
8. Ještě kontaktovat Martinu Špádovou: 

a. Piškvorky 770 Kč – doklad? 
b. Pokl. doklady – Pelikán, Vedralová (asi by měly být na sekretariátě školy) 

 
 
Příprava na členskou schůzi:  
1. SH připraví program (nebude účasten kvůli služ. cestě): 

a) Přehled vybraných příspěvků. 
b) Přehled financovaných akcí. 
c) Diskuse (prostory klubovny a bufetu) 
d) Akce klubovna – jsme připraveni uhradit materiál, když žáci zajistí práci. Bude 

jednáno s p. Holanem a studentskou radou. 
 

Diskuse: 
 

1. Akce klubovna – jsme připraveni uhradit materiál, když žáci zajistí práci. Bude jednáno s p. 
Holanem a studentskou radou. 

2. Komfortní sezení na chodbách, ve třídách – relax. nábytek (místo klubovny), otázka: 
Únikové cesty na chodbách? 

3. Případ krádeže v šatně – kamery? 
 

 
  



Usnesení výboru Spolku při G8MB:  
 

1. Hotovostní pokladna bude ve škole zrušena. 
2. Výbor schválil přidání podsložek v Gmailu a Gdisku pro účetnictví. 
3. Výbor schválil zřízení spořícího účtu ve FIO bance. (zařídí RŽ). 
4. Příští schůze bude v lednu - dubnu 2025. 

 
 
Zapsal: Stanislav Hackl, 7. 11. 2024 


